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Inleiding
N.a.v. de beantwoording op raad- en commissievragen die wij eerder over dit onderwerp hebben 
gesteld (zie o.a. DOC-20-309362)hebben wij begrepen dat Medemblik en de regio richting de 
provincie te kennen heeft gegeven middels een inspraakreactie,dit stiltegebied te willen 
herbegrenzen. Met als belangrijkste motivatie dat in een groot deel van het gebied de geluidnormen  
niet gehaald worden, voornamelijk veroorzaakt door geluid van het wegverkeer in de nabijheid. In 
een ander deel van het gebied is gelukkig, vandaar deze her begrenzing, nog sprake van echte rust 
en stilte. Ook deze stilte kan door allerlei agrarische, toeristische en recreatieve ontwikkelingen 
bedreigd worden. Daarom hebben wij voor u de volgende vragen:

1. Klopt het dat zowel onze gemeente als de gemeente Drechterland en Stede Broec bij dit 
gebied betrokken is en Staatsbosbeheer de beheerder?

antwoord Dat klopt. Het stiltegebied ligt op het grondgebied van de gemeenten Medemblik, 
Drechterland en Stede Broec. Van natuurgebied de Weelen is Staatsbosbeheer de 
beheerder. In het stiltegebied liggen ook agrarische gronden van meerdere eigenaren.   

2. Heeft het Recreatieschap nog een rol in deze zo ja, welke?

Antwoord Het Recreatieschap heeft indirect een rol. Het regionale vaar-, fiets- en wandelnetwerk 
loopt door het gebied. Het Recreatieschap zet zich in om de netwerken minimaal in 
stand te houden en waar nodig en mogelijk uit te breiden. 

3. Als het gaat om handhaving en beheer van dit gebied, wordt dit onderling afgestemd 
met de verschillende gemeenten en de beheerder(s), wie heeft daarin de regie, kunt u 
hier een beeld van schetsen?

Antwoord De ODNHN heeft een rol met betrekking tot toezicht en handhaving, als er sprake is van 
een overtreding van een voorschrift uit de Omgevingsverordening (voorheen Provinciale 
Milieuverordening (PMV)). Daarnaast kan het gaan om een situatie waarbij de BOA van 
de gebiedsbeheerder of de politie zou kunnen handhaven, afhankelijk van de 
bevoegdheden van de opsporingsambtenaar.



4. Wat wordt er op dit moment gedaan op het gebied van handhaving en wat gaat er in de 
toekomst gebeuren, wanneer dit gebied daadwerkelijk herbegrensd is? Wordt er dan 
intensiever ingezet op handhaving? En hoe?

Antwoord Er wordt op dit moment niet actief door de ODNHN en de gebiedsbeheerder 
gehandhaafd, alleen bij meldingen en signalen.
Op dit moment is een actualisatie van het stiltegebiedenbeleid in voorbereiding, hoe dit 
in de toekomst ingevuld wordt is nu nog niet bekend.

5. En als het gaat om handhaving, beperkt die zich dan tot geluidsoverlast binnen het 
stiltegebied zelf, of wordt daarbij ook geluidsoverlast meegenomen van aangrenzende 
bedrijven?

Antwoord Dit beperkt zich alleen tot geluidsoverlast afkomstig uit het gebied zelf, dit staat zo 
opgenomen in de Omgevingsverordening. Externe werking is hier niet aan de orde. 
Geluidsoverlast door bedrijven buiten het stiltegebied valt onder de 
Wm/Activiteitenbesluit.

6. Tijdens een excursie in oktober jl. met de PFH Andrea van Langen, GroenLinks, de 
Volkskrant, en het KNNV, werd ons duidelijk dat het belangrijk is, juist om de kwaliteit 
stilte te bewaken, deze stilte onder de aandacht ( bewustwording ) te brengen van 
bezoekers en het publiek bv. d.m.v. bebording en plaquettes van de natuurwaarden 
aldaar.
Wordt daar werk van gemaakt? En wie kan/moet daarvoor zorgen of is daar 
verantwoordelijk voor (bv. wat betreft de kosten)?

Antwoord De provincie Noord-Holland is verantwoordelijk voor de bebording. Zij is op de hoogte 
dat bij veel stiltegebieden in de provincie de borden in de afgelopen jaren zijn 
verdwenen. Op dit moment is een actualisatie van het stiltegebiedenbeleid in 
voorbereiding. Daarbij wordt ook aandacht besteed aan manieren waarop bezoekers 
bewust kunnen worden gemaakt van het gebied waarin zij zich bevinden.

7. Bent u bereid om hier samen met de andere betrokken gemeenten en de beheerder 
werk van te maken?

Antwoord Het initiatief daartoe ligt bij de provincie Noord-Holland.

8. Bent u bereid ons actief te informeren over de verdere ontwikkelingen m.b.t. dit 
gebied, met name wat betreft de reactie op de inspraakreactie van u en de regio 
richting de provincie?

Antwoord Op 17 november 2020 is de Omgevingsverordening NH2020 in werking getreden. De 
begrenzing van het stiltegebied Grootslag-West is niet gewijzigd. Dit betekent dat er 
geen herbegrenzing van het stiltegebied heeft plaatsgevonden. Op dit moment is bij de 
provincie een actualisatie van het stiltegebiedenbeleid in voorbereiding. Verdere 
ontwikkelingen zijn ons op dit moment niet bekend.  

9. Is het mogelijk dat tijdens het ontwikkelproces van de lokale omgevingsvisies de status 
van dit gebied opnieuw ter discussie kan komen te staan? Kunt u uw antwoord 
toelichten?

Antwoord De provincie bereidt momenteel de actualisatie van het stiltegebiedenbeleid voor. Het 
coalitieprogramma Duurzaam Doorpakken! is daarbij het uitgangspunt. Het doel is de 
huidige stiltegebieden te behouden. Zo wordt er onder andere voor gezorgd dat 



stiltegebieden voor iedereen bereikbaar zijn. Tijdens de actualisatie wordt kritisch 
gekeken naar hoe de bestaande regels passen in de huidige tijd. Gedeputeerde Staten 
stellen naar verwachting in de loop van 2021 het geactualiseerde beleid vast.

Het ter discussie stellen van de status van het stiltegebied en het beleid daaromtrent 
ligt bij de provincie. Wij zullen dit beleid meenemen in het ontwikkelproces van de 
lokale Omgevingsvisie. 


